

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Ludolph Friedrich Wedekindt.

Wedekindt, Ludolph Friedrich

Halle (Saale), 24.04.1704

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-208599](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-208599)

416. *Aprilis 1704.*
 Quam Deus auctor et director omnium rerum
 sine quo etiam nihil fieri nihil contingere quicquam
 potest. modo inquam peculiariter animi valde ambigui
 reddiderat satis confirmum; ita, ut statim mecum decre-
 verim, me visitaturum Academiam illam florentissimam
 vid. Frideric. Ut autem brevis sim, notum facio,
 quod Lud. Fridetich Wedekind Bildefien-
 sis futuri filius sua aetatis 21. hunc locum
 celeberrimum anno 1703 sibi occupaverit, et
 usq. in hunc diem non poenituit nec poenitebit me
 huius loci adhuc diutius vivere, sed potius gratias
 ago easq. maximas pro tot tantisq. beneficiis
 in me collatis; nam per totum annum mem-
 brum fui mensae extraordinariae, ubi saepe
 multa beneficia a largissima Dei. Manu cum
 aliis meis condiscipulis accepi; Deniq. autem
 anno lapsa, Deus inquam omnipotens novum
 beneficium mihi condonavit videlicet mensam
 illam, quae vocatur Liberalis, et hoc factum
 est hoc praesenti anno 1704. De coetere
 commendo meos fidelissimos ac doctos Praeceptores
 Petrum Dom. M. Francinum universamq.
 hanc familiam in tut. Domini nostri
 Jesu Christi. Receptum E. d. 24. April. 1704.